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§ 19 

Konsekvenser av exploatering av idrottsmark på Södra Ängby BP. 
Utredningsbeslut                                        
Dnr 08.01.01/1412/2015 

 
BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner rivning av befintligt klubbhus samt att som kompensation för 

den rivna byggnaden, ge fastighetskontoret i uppdrag att påbörja planeringen för en ny 

klubb- och servicebyggnad, i annat läge, intill Södra Ängby BP. 

2. Investeringskostnaderna för att kompensera med i en ny klubb- och servicebyggnad intill 

Södra Ängby BP beräknas till cirka  

12 mnkr. Ersättning sker enligt stadens regler för ersättningsinvesteringar 1:1, vilket 

betyder att överskjutande kostnader får finansieras inom ordinarie ram för 

idrottsinvesteringar.  

Ärendet 
I samband med en planerad bostadsbebyggelse vid Södra Ängby BP i Blackeberg, behöver en 

befintlig service- och klubbhusbyggnad rivas och ersättas med en ny och något större byggnad 

strax intill. Den ökade storleken med cirka 100 kvm behövs för att tillgodose de krav som 

skolor, allmänhet med flera ställer. Det gäller omklädningsrum, toaletter, förråd, domarrum 

och teknikutrymme. Den nya byggnaden uppförs i två plan och uppgår till cirka 300 kvm. 

Kostnaden uppskattats mycket översiktligt till cirka 12,0 mnkr. Den befintliga byggnaden som 

tas i anspråk, förutsätts ersättas genom utökad ram enligt stadens principer 1:1 medan 

överskjutande investering som inte anses utgöra ersättningsinvestering (idrottsdrifts, - förråds- 

och omklädningsutrymmen) budgeteras inom ordinarie ram för idrottsinvesteringar. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


